

美高梅現正招募2021年上半年度之實習生。 為期六個月的實習生培訓,助您體驗酒店工作實況, 豐富您的人生閱歷,先拔頭籌建立人際網絡。

MGM is opening for applications for a six-month internship program, which begins Jan 2021. We invite you to take advantage of this opportunity to develop valuable skills, gain real working experience, and to connect with some of Macau's brightest professional minds.

美高梅實習生計劃 MGM Internship Program

房務部

Rooms

房口部

Housekeeping

水療中心

Spa

餐飲部

Food & Beverage

廚房

Food & Beverage Kitchen

人力資源部

Human Resources

公共及社會事務部

Public & Community Relations

客戶體驗管理部

Mlife

文化藝術部

Arts & Culture

註 Note:

- 1. 此實習必須為學校所要求課程; 於海外就讀大學的申請人必須持有澳門身份證。
 Internship must be a requisite for university curriculum; Applicants studying at universities outside of Macau must be Macau ID card holders.
- 2. 請於10月5日前遞交您的履歷,並於標題註明 "2021 實習計劃"。
 Please submit your CV with subject line 2021 Internship Program, no later than Oct 5.

招聘中心地址

澳門美高梅員工出入口旁 (近壹號廣場)

聯絡我們 辦公時間

8802 1222/6299 3132 09:00 - 18:00 (星期一至星期五)

I http://jobs.mgm.mo

career@mgm.mo

f MGM Careers 美高梅事業

■ MGM Careers 美高梅事業

